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Referat af bestyrelsesmøde i SKG  
16. april kl. 16.30-18.30 
Mødedeltagere:	Povl	Munk	(PM),	Jørgen	Nielsen	(JN),	Leif	Harboe	(LH),	Lene	Krath	
(LK),	Kjeld	Stepien	(KS),	Hanna	Kristensen	(HK),	suppleant	Ole	Nicolajsen	(ON),	
suppleant	Jesper	Carl	
Afbud:	Bjarne	Svendsen	(BS)		
	
1. Godkendelse	af	dagsorden	

• Dagsorden	godkendt	
	
2. Indkommet	post	

• Spørgsmål	om	affaldssortering.	Vi	afventer	retningslinjer	fra	kommunen,	når	de	
engang	ligger	klar.		
	

3. Økonomi		
• Vi	ligger	lidt	under	budget	vedrørende	kontingenter,	nye	medlemmer	og	

greenfee.	Vi	ligger	pænt	over	med	sponsorindtægter,	og	shoppen	ligger	omtrent	
på	niveau	med	sidste	år.	

• Udgifter	følger	budgettet	fint.	El-aftalen	med	kombination	af	flex	og	puljeel	viser	
efter	1.	kvartal	en	lavere	kW-pris	end	samme	kvartal	sidste	år.	Reparation	af	
golfbiler	ligger	højere	end	normalt.	

	
4. Status	greenkeepergården		

• Der	er	ros	fra	mange	sider	til	banens	tilstand.	Den	står	virkelig	flot.	
	
5. Referater	fra	udvalg	

• Hændelsesforløb	i	forb.	m.	aflysning	af	åbningsturnering.	-	Der	udarbejdes	
retningslinjer	for	evt.	kommende	situationer	i	samarbejde	mellem	baneudvalg,	
greenkeeper	og	turneringsudvalg.	Punktet	sættes	på	næste	FU-møde.	

• Orientering/drøftelse	vedr.	evt.	udskiftning	af	golfbiler.	–	Opgaven	sættes	i	
udvalg:	JN,	LH,	JC.	

• Udskiftning	af	kaffeautomat	–	sættes	på	som	punkt	næste	møde.	Forskellige	
muligheder	undersøges	på	forhånd.	

• Opsamling	range-bolde	weekend.	-	Der	indsamles	bolde	tirsdag	og	fredag.	Vi	har	
fået	tilbudt	hjælp	fra	et	par	stykker.	Evt.	kan	man	lave	en	nødopsamling	med	bil	
nr.	12,	hvis	den	er	ledig.	Sekretariatsvagt	prøver	at	inkorporere	opgaven,	hvis	der	
er	tid.	

• Vejledninger,	eks.	Probox	mm.	–	JC	vil	gerne	gå	i	gang	med	opgaven.		
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• Sekretariat	–	lav	aktivitet?	–	Overskydende	tid	kan	evt.	benyttes	til	opsamling	af	
bolde.	
	

6. Information	til	medlemmer	
	
7. Opsamlingspunkter	
	
8. Næste	møde		

• 16.	maj	
	
9. Eventuelt	

• Handelsstandsforeningens	turnering	(nibe.dk)	bliver	muligvis	flyttet	til	august.	
	

Referent:	HK	


